
 
REFERAT FRA ÅRSMØTE 2021 FOR 
TRONDRUDMARKA VELFORENING 

 
 
 
Lørdag 10. oktober kl. 10:00  
Møtested: Nystølkroken Kafe 
62 personer møtte på møtet fra ca 42 hytter 
 
Styreleder ønsket velkommen 
 

1. Godkjennelse av innkalling og saksliste 
Det kom forslag om å legget til et punkt «Eventuelt». Innkalling og saksliste 
ble med denne endringen godkjent. 
 

2. Valg av dirigent og referent 
Rolf Marthinusen ble ved akklamasjon valg til dirigent og referent. 
 

3. Årsmelding 2020 
Årsmeldingen ble lest opp og godkjent.  
 

4. Regnskap 2020 
Regnskapet ble gjennomgått og godkjent. 
 

5. Behandling av innkomne forslag 
Fristen for levering av saker til årsmøtet er 1. januar hvert år.  
 
Det var kommet inn ett forslag fra styret: 

• Pga at myndighetene har endret reglene for mva. fritak f.o.m 2021 hadde 
styret forslag til at medlemskap i foreningen bare skal være frivillig. 

 
Forslaget ble vedtatt. Utbyggerne ble bedt om å endre sine 
kjøpskontrakter tilsvarende. 
 
 

6. Fastsettelse av kontingent 
Forslag fra styret: Endre årskontingenten fra kr. 1.400,-. Til kr. 1.000. 
 
Det ble en diskusjon i møtet om denne saken og det kom motforslag som gikk 
for å opprettholde nåværende kontingent. 
 
Det ble foretatt avstemming: 

• 23 stemte for styrets forslag 

• 19 stemte for motforslaget 
 
Styrets forslag om reduksjon av årskontingent til kr. 1.000 ble vedtatt.  
 
 

  



 

7. Valg: 
Valgkomiteens innstilling var at alle tillitsvalgte ble gjenvalgt.  
 
Valgkomiteens innstilling ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
 

8. Eventuelt: 

• Det kom inn ønske om stolper for «stolpejakten» også i Trondrudmarka. 
Styret sender anmodning til Nesbyen IL/orienteringsgruppa. 

 

• Tilbakemelding på klopper som har blitt bygd: bra tiltak. 
 

• Det er vanskelige parkeringsforhold på den lille parkeringsplassen i 
krysset Trondrudmarka – Jordeslivegen. Etter en diskusjon var det enighet 
om å jobbe for å begrense parkeringen langs vegen i dette området med 
skilt/hinder og fremme parkering på parkeringsplassen til Nystølkroken. 
Saken vil bli tatt videre av vegforeningen/utbygger. 

 

• Det ble stilt spørsmål om status for fiberutbyggingen til Trondrudmarka. Er 
avhengig av at høyspentlinjen fra Bøgaset til Nystølen blir endret til 
jordkabel og at fiberrør blir lagt samtidig. Hallingdal kraftnett hadde 
opprinnelig planer om å starte den jobben i 2021 men det har blitt 
forsinkelser. Styret sammen med grunneier har oppfølgingsmøte med 
Bruse i uke 42. Det ble også kommentert at Mobilt Bredbånd og 4G 
dekning/kapasitet har blitt dårligere i området. 

 

• Innspill: viktig å sjekke støttetiltak når nye prosjekter startes. Det ble 
kommentert at velforeningen har vært aktiv og fått støtte tidligere, bl,a, til 
nye løypeskilt. For større nye prosjekter vil dette bli gjort. 

 

• En del nye hyttefelt er nå ferdig utbygd, og styret ble bedt om å vurdere 
endring/utvidelse av løypetraseene for disse områdene. Vil bli diskutert 
med Jørgen Haraldset og Helge Holm etter møtet, 

 

9. En orientering om underskriftsaksjonen «Stopp rasering av turområdene 
våre i Trondrudmarka» 
Styret orienterte om underskriftsaksjonen som hadde pågått i perioden            
4. august – 31. august. Det ble også orientert om møtet velforeningen hadde 
hatt med Nesbyen kommune om denne aksjonen. 
 
Det ble en kort diskusjon etter orienteringen. Flere gav uttrykk for at det var 
positivt at dette var blitt tatt opp.  
 
Styret ble oppfordret til å følge opp dette videre mot Nesbyen kommune. 
 
 
 
Nystølkroken 9. oktober 2021 
 
Rolf Marthinusen 

 


